
Beantwoording vragen jaarrekening 2016 vanuit rekeningcommissie/ technisch beraad  
gemeenteraad 
 
Vraag: 
Blz. 34/35 wat is de actuele stand van zaken m.b.t. de realisatie van de hockeyvelden? 
 
Antwoord: 
SMHC heeft aangegeven de velden in 2018 gelegd te willen hebben (dit moet dan tijdens de zomerstop).  
In 2017 start de aanbesteding. Het extra veld wordt nu binnen de grenzen van het sportpark aangelegd.  
 
Vraag: 
Blz. 100 wegen.  
Is door afname van het onderhoudsniveau het aantal klachten/ aansprakelijkheidsstellingen toegenomen? 
 
Antwoord: 
Het aantal meldingen voor asfaltwegen is tussen 2004 en 2008 geleidelijk aan opgelopen tot een redelijk 
stabiel niveau tussen 2009 en 2016. 
Voor de klinkerwegen (hoofdrijbanen) geldt nagenoeg hetzelfde met een onverklaarbare daling in de jaren 
2015 en 2016.  
Mogelijk is hier een oorzaak voor te vinden in de wisseling van meldsysteem. 
Opvallend daarentegen is de sterke toename van klachten over trottoirs van 91 in 2004 naar 207 in 2016.  
Afgaande op de functionaliteit van dit soort verhardingen mag, bij een lager onderhoudsniveau, vooral hier 
een toename van klachten worden verwacht.  
Hier is dus wel degelijk een trend te zien. 
Het gaat hier om een grove inventarisatie van meldrubrieken 
 
Zie ook onderstaande tabel met het aantal geregistreerde meldingen: 
 

 
 
 
 
 



Vraag: 

Blz. 100 wegen. 
Kan er inzicht gegeven worden in het aantal klachten/aansprakelijkheidsstellingen in de afgelopen jaren en 
hoe zich dit heeft ontwikkeld? 
 
Antwoord: 
Jaarlijks komen bij ons een 10 tot 15-tal aansprakelijkstellingen binnen, waarbij de oorzaak ligt in een 
onvoldoende c.q. matig wegonderhoud. 
De schade die is ontstaan is meestal het gevolg van losliggende tegels (Ongeveer 5 x per jaar) en ongelijke 
grond dan wel gaten bij de grasbeton stenen langs de wegen (10x per jaar). 
In slechts enkele gevallen leidt dit tot erkenning van de aansprakelijkheid en het vergoeden van de schade 
door de gemeente. 
Deze schades zijn er altijd geweest en zijn door het mogelijk mindere wegonderhoud niet extreem in aantal 
toegenomen. 
 
 
Vraag: 

Blz. 38 arbeidsparticipatie (doel 2.1.): 1 op de twee cliënten levert een tegenprestatie (49% in 2016) 
Wat zijn de doelstellingen: willen we dit nog verder opkrikken voor de komende jaren? 
 
Antwoord: 
De tegenprestatie passen we toe op de PW-kandidaten met een zekere afstand tot de arbeidsmarkt.  
De groep met een korte afstand wordt actief begeleid naar werk en de groep met de zgn 
multiproblematieken komen ook niet in aanmerking voor de tegenprestatie.  
De middengroep komt in aanmerking voor de tegenprestatie, dit is grofweg 50% van het bestand. 
 
 
Vraag: 
Blz 147 afspraken provincie Overijssel woningbouw 
Door 52 woningen te schrappen op de locatie Franciscushof is er (beperkt) ruimte gecreëerd voor nieuwe 
kansrijke plannen in de kernen. 
Wat gaat er nu gebeuren met deze vrijkomende ruimte? 
 
Antwoord: 
De vermindering van het aantal woningen binnen de Franciscushof is op dit moment alleen nog 
programmatisch doorgevoerd en door vertaald in de grondexploitatie.  
Deze vermindering zal ook nog planologisch door vertaald moeten worden. Uitgangspunt daarbij zal zijn dat 
eventueel vrijkomende gronden in  ieder geval geen woonbestemming kunnen krijgen 
De ontstane ruimte binnen het woningbouwprogramma zal indien mogelijk ingezet worden voor nieuwe 
(kansrijke) woningbouwinitiatieven die zich in de komende jaren voordoen.  
Flexibiliteit in het woningbouwprogramma is belangrijk om in te kunnen spelen op nieuwe ontwikkelingen en 
ruimte te geven aan nieuwe kansrijke initiatieven. 
 

 


